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متن پرسش

سلام علیکم: فرموده اید به ما دستور دادهاند از قضای الهی راضی باشیم و نه از مقضی. اگر میشود این

جمله را توضیح دهید.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: مثلاً ما در دفاع مقدس هشتساله به این راضی نبودیم که صدام جوانان ما

را شهید کند، به ارادهی الهی راضی بودیم که با تحقق این دفاع، اسلام و تشیع، عظمت خود را نشان

داد. موفق باشید


